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PRO Ärla – Stenkvista styrelsemöte onsdagen den 11 november 2020  

Närvarande: Börje Sturesson, Jan – Olof Karlsson, Mona och Bengt Andersson samt  
                        Sven Svensson. 

Ej närvarande: Mia Moll, Hannele Alström, Nils Andersson Fält samt Annika Sturesson. 
                          (Beroende på Corona)  

Plats: Pingstkyrkan Ärla. 

§ 1. Mötets öppnande. 
Ordförande Börje Sturesson öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.  

§2. Godkännande av dagordningen. 
Dagordningen godkändes med tillägget att i och med sekreteraren ej är närvarande så valdes 
Sven Svensson att föra protokoll samt att huvudvikten med mötet var att fastställa nästa års 
verksamhetplan tillika nästa års budget beroende på de ändringarna som aviserats från PRO 
riks. 

§3. Val av justerare. 
Mötet valde Mona Andersson  

§4. Nya medlemmar. 
Punkten ej diskuterad.  

§5. Skrivelser. 
Skrivelsen från PRO riks att på grund av Corona kan styrelsen godkänna Verksamhetsplan 
och nästa års budget. 
Under denna punkt redovisades nästa års Verksamhetsplan. 
Efter en diskussion beslutade styrelsen att godkänna föreslagen plan för 2021 med tillägget 
att vi största mån skall försöka genomföra de planerade aktiviteterna med de 
regler/föreskrifter som kommer att gälla. (Verksamhetsplan se Bilaga 1) 

§6. Rapporter. 
På grund av Corona har vi nödgats att ställa in samtliga möten och kommande aktiviteter. 
Kassören meddelade att julbordet nu är avbokat och de anmälda har fått information samt 
att de som inbetalat avgift har fått pengarna tillbaka. 
 
§7. Ekonomisk rapport. 
Kassören rapporterade att trippelskrapet ska redovisas och kommer att ge ett visst 
överskott. 
Resultat- och balansrapporten redovisades och vår ekonomi är god. 
Nästa års budget redovisades.  
Efter en livlig debatt enades styrelsen att godkänna den föreslagna budgeten med tillägget 
att i största möjliga mån subventionera medlemmarna under nästkommande år för att de 
ska känna att deras medlemsavgift kommer dem till godo. (Budget.Se Bilaga 2) 

§8. Reserapport. 
Inga resor går att genomföra i nuläget. 
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§9. Studierapport. 
Samtliga våra cirklar har gjort paus. 

§10. Nya frågor. 
Styrelsen diskuterade möjligheterna att genomföra träffen i Ärla kyrka den 11 december. 
Efterdiskussion enades styrelsen att ha frågan öppen då kyrkan fortfarande tror att det är 
möjligt, men att vi nogsamt följer utvecklingen och att vi i god tid informerar medlemmarna 
om så kan ske. 
Styrelsen diskuterade valberedningen och ersätta nuvarande sekreterare. 
Inget konkret utan en uppmaning till samtliga att fundera kring möjliga kandidater och 
föreslå dessa till styrelsen så att vi kan tillsätta de vakanser som finns.   

§. 11. Kommande möten. 
Inga aktuella möten föreligger. 
 
§12. Nästa styrelsemöte. 
Styrelsen föreslog en träff i december för att stämma av om möjligheterna till kyrkan samt 
hur utdelningen av årets julklapp till våra medlemmar skall genomföras om träffen i kyrkan 
kommer att ställas in. 
Styrelsen beslutade mötet till måndagen den 7 december kl. 10.00 i Pingstkyrkan. 

§13. Avslutning. 
Börje avslutade mötet och tackade de närvarande för en givande diskussion och hoppades 
att vi trots Corona har möjlighet att genomföra många trevliga träffar och aktiviteter för våra 
medlemmar kommande år 

 

_____________________________________ 

Vid protokollet Sven Svenson 

 

______________________________________            _______________________________ 
Ordförande Börje Sturesson  Justerare Mona Andersson
   


